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Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka, a w szczeg6lnoSci mieszkaric6w osiedla

,,Poludnie" znvracatrr sig z proSb4 o wykonanie Sciezki rowerowej wzdluz ul. Kaliskiej

od ul. Broniewskiego do ronda na Falbance.

Sciezka rowerowa, zkt6rej korzystaj4 mieszkaricy, prowadz4cawzdlu?ul. Kaliskiej od

strony centrum miasta, kofuczy sig przy ul. Broniewskiego. Dalej rowercyici muszQ korzysta|

z bardzo ruchliwej ul. Kaliskiej. Wielu rowerzyst6w, w obawie o swoje bezpieczeristwo

wybiera jazdE chodnikiem, co r6wnie2 rie jest be4ieczrte z uwagi na bardzo duzy ruch

piesrych i zagr ohenra j akie wtedy mog4 zaistnrel.

W zwi4zlcu zpowyZszym proszg o wykonanie Sciezki rowerowej wzdfuZ ul. Kaliskiej

od ul. Broniewskieso do ronda na Falbance.
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